
Dz-06.0021.6.2020 

PROTOKÓŁ 

Posiedzenia XIX SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice 
 

Posiedzenie XIX sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 9 lipca 2020 r. na sali 

gimnastycznej Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 8 przy ul. Na Błonie 15b w Krakowie. 

 

W załączeniu do protokołu: 

1. oryginały uchwał, 

2. projekt porządku obrad (zaproszenie), 

3. lista obecności radnych. 

 

Posiedzenie sesji XIX otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VI 

Bronowice p. Bogdan Smok. Otwierając sesję Przewodniczący stwierdził quorum oraz 

prawomocność obrad. 

Posiedzenie sesji trwało od godz. 19.45 do godz. 22.00 

Głosy liczyli i zgłaszali do protokołu p. Wojciech Borkowski i p. Waldemar Janusz – członkowie 

Rady i Zarządu Dzielnicy VI Bronowice.  

 

Ad. 1 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok przedstawił porządek obrad. Odczytując punkty 3, 

4, 7 i 8 porządku obrad prowadzący poinformował, że dotyczyć one będą druków projektów 

uchwały po autopoprawce projektodawcy (druki 173A, 187A, 182A i 183B - po drugiej 

autopoprawce). Przewodniczący poinformował również, że Grupa Radnych wycofała jako 

projektodawca projekt uchwały w sprawie zabezpieczenia środków na termomodernizację ZSO 8 

w Krakowie w PF Miasta Krakowa na rok 2021-2022, druk nr 181 (punkt 6 porządku obrad). 

Przewodniczący zapytał czy są jakieś propozycje zmiany porządku obrad. W związku z ich 

brakiem Przewodniczący poinformował, że wpłynęły do niego trzy wnioski o wprowadzenie 

punktu do porządku obrad (w trybie sprawy nagłej).  

 

Przed przystąpieniem do głosowania nad wprowadzeniem punktów do porządku  

obrad Przewodniczący zawnioskował o przesunięcie procedowania projektu uchwały w sprawie 

projektu budowy drogi dojazdowej w rejonie ulic Wizjonerów i Radzikowskiego  

w Krakowie, druk nr 173A z punktu 3 porządku obrad do punktu przedostatniego (13). 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie w/w wniosek: 

za –21, przeciwko – 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 0. 

Punkt został przesunięty z punktu 3 porządku obrad do punktu przedostatniego porządku 

obrad (13). 

 

Przystąpiono do głosowania nad wprowadzeniem punktów do porządku obrad w trybie nagłej 

sprawy: 

 

1. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa o utrzymanie środków finansowych w Wieloletniej Prognozie 



Finansowej Miasta Krakowa na lata 2020-2043 na realizację zadania inwestycyjnego o nazwie 

przebudowa ul. Jana Stróżeckiego, druk nr 188. 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie wniosek: 

za –21, przeciwko – 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 0. 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 3 w miejsce przesuniętego  

projektu uchwały. 

 

2. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uwag do projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru "Wiedeńska", druk nr 189. 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie wniosek: 

za –21, przeciwko – 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 0. 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 6 w miejsce wycofanego 

przez Grupę Radnych projektu uchwały. 

 

3. wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie projektu mpzp 

obszaru "Mydlniki", druk nr 190. 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie wniosek: 

za –21, przeciwko – 0, wstrzymujących – 0, nieobecnych – 0. 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad przyjmując nr 12. 

 

Ostatnim 14 punktem porządku obrad zostały „Oświadczenia i komunikaty”. 

 

Po uwzględnieniu powyższych zmian ustalono ostatecznie porządek obrad w następującej 

formie: 

 

1. Ustalenie porządku obrad, 

2. Przyjęcie protokołu sesji XVIII, 

3. Wniosek do Prezydenta Miasta Krakowa o utrzymanie środków finansowych w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Miasta Krakowa na lata 2020-2043 na realizację zadania 

inwestycyjnego o nazwie przebudowa ul. Jana Stróżeckiego, druk nr 188, 

4. Rozdysponowanie środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 

2021, druk nr 187A, 

5. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2020, druk nr 180, 

6. Uwagi do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

"Wiedeńska", druk nr 189, 

7. Opinia dla petycji Rady Rodziców Zespołu Szkół nr 8 w Krakowie oraz wniosek do 

Prezydenta i Rady Miasta Krakowa o wprowadzenie do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej oraz Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2021-2022 zadań 

inwestycyjnych na terenie obiektów Zespołu Szkół nr 8 w Krakowie, druk nr 182A, 

8. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2020, druk nr 183B, 



9. Zmiana Uchwały Nr LI/377/2018 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 17.05.2018 r.  

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji w latach 2019-2020, druk nr 

184, 

10. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2020, druk nr 185, 

11. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2020, druk nr 186, 

12. Opinia i wnioski do projektu mpzp obszaru "Mydlniki", druk nr 190, 

13. Opinia w sprawie projektu budowy drogi dojazdowej w rejonie ulic Wizjonerów  

i Radzikowskiego w Krakowie, druk nr 173A, 

14. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad. 2 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok zapytał czy są sprostowania do protokołu sesji XVIII. 

Przewodniczący stwierdził, że sprostowania nie wpłynęły, w związku z czym ogłosił, że protokół 

został przyjęty. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały (druk nr 188) przygotowany przez Grupę Radnych w sprawie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa o utrzymanie środków finansowych w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Miasta Krakowa na lata 2020-2043 na realizację zadania inwestycyjnego o nazwie 

przebudowa ul. Jana Stróżeckiego. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały 

zreferował p. Łukasz Quirini-Popławski. 

Opinia Komisji Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – pozytywna.  

W dyskusji głos zabrał: p. Marta Drużkowska. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 21 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 0 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XIX/169/2020 
w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o utrzymanie środków 

finansowych w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Krakowa na lata 2020-2043 

na realizację zadania inwestycyjnego o nazwie przebudowa ul. Jana Stróżeckiego 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały (druk nr 187A po autopoprawce) przygotowany przez Zarząd w sprawie 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2021. 

Projekt uchwały omówił p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Edukacji, Sportu i Rekreacji – pozytywna. 



Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zieleni – pozytywna dla druku 187 (przed 

autopoprawką). 

Opinia Komisji Informacji i Promocji – pozytywna. 

Opinia Komisji Kultury i Sztuki – pozytywna. 

Opinia Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa – pozytywna. 

Opinia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: p. Łukasz Krajewski, p. Łukasz Quirini-Popławski, p. Bogdan Smok,  

p. Małgorzata Turek. 

 

• Wniosek p. Małgorzaty Turek o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały  

o treści: 

Dopisuje się w literze C: Budowa, modernizacja, prace remontowe miejskiej 

infrastruktury drogowej w zakresie dróg wskazanych w wykazie, o którym mowa w § 66 

ust. 1 statutu zadanie pod tytułem – Remont ul. Staszczyka wraz z chodnikami.” 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały w sprawie 

j. w.: 

za – 21 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 0 

Poprawka została przyjęta. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały z uwzględnieniem 

przyjętej poprawki w sprawie j. w.: 

za – 21 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 0 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XIX/170/2020 
w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI 

Bronowice na rok 2021 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały (druk nr 180) przygotowany przez Grupę Radnych w sprawie zmiany 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2020. 

Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferował p. Tomasz Fabiańczyk. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1  

 



 Rada podjęła uchwałę nr XIX/171/2020 
w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VI Bronowice na rok 2020 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały (druk nr 189) przygotowany przez Grupę Radnych w sprawie uwag do projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru "Wiedeńska". Projekt uchwały 

przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferował p. Łukasz Quirini-Popławski. 

W dyskusji głos zabrał: p. Bogdan Smok. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 20 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1  

 Rada podjęła uchwałę nr XIX/172/2020 
w sprawie uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru "Wiedeńska" 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały (druk nr 182A po autopoprawce) przygotowany przez Grupę Radnych  

w sprawie udzielenia poparcia dla działań Dyrekcji i Rady Rodziców Zespołu Szkół nr 8  

w Krakowie na rzecz pozyskania środków finansowych niezbędnych do modernizacji obiektów 

oraz wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie do Budżetu Miasta Krakowa na 

rok 2021 i 2022 zadań inwestycyjnych. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt 

uchwały zreferował p. Marcin Rzeszowski. 

W dyskusji głos zabrali: mieszkanka, p. Michał Płaza, p. Bogdan Smok, p. Marcin Rzeszowski. 

 

 

• Wniosek Grupy Radnych (p. Marcin Rzeszowski, p. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha,  

p. Michał Płaza) o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały o treści: 

W § 1 dodaje się słowa „i Rady Miasta Krakowa” po słowach „Prezydenta Miasta 

Krakowa” i przed słowami „o wprowadzenie do Budżetu Miasta Krakowa”. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały w sprawie 

j. w.: 

za – 11 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 8 

nieobecnych – 2 

Poprawka została przyjęta. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały z uwzględnieniem 

przyjętej poprawki w sprawie j. w.: 

za – 11 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 8 



nieobecnych – 2 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XIX/173/2020 
w sprawie udzielenia poparcia dla działań Dyrekcji i Rady Rodziców Zespołu 

Szkół nr 8 w Krakowie na rzecz pozyskania środków finansowych niezbędnych do 

modernizacji obiektów oraz wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa  

o wprowadzenie do Budżetu Miasta Krakowa na rok 2021 i 2022 zadań 

inwestycyjnych 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały (druk nr 183B po drugiej autopoprawce) przygotowany przez Zarząd w sprawie 

zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 

2020. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zieleni – pozytywna dla druku 183A (przed druga 

autopoprawką). 

W dyskusji głos zabrali: p. Małgorzata Turek, p. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha, p. Bogdan 

Smok. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 19 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 2  

 

 Rada podjęła uchwałę nr XIX/174/2020 
w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VI Bronowice na rok 2020 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały (druk nr 184) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany Uchwały Nr 

LI/377/2018 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 17.05.2018 r. w sprawie wniosku do Prezydenta 

Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do 

realizacji w latach 2019-2020. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zieleni – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 19 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 2  

 

 Rada podjęła uchwałę nr XIX/175/2020 
w sprawie zmiany Uchwały Nr LI/377/2018 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 

17.05.2018 r. w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia 



do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania 

inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji w 

latach 2019-2020 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały (druk nr 185) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany rozdysponowania 

środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2020. Projekt uchwały 

przeczytał p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej i Zieleni – pozytywna. 

Opinia Komisji Informacji i Promocji – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: p. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha, p. Bogdan Smok. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 19 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 2  

 

 Rada podjęła uchwałę nr XIX/176/2020 
w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VI Bronowice na rok 2020 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały (druk nr 186) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany rozdysponowania 

środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2020. Projekt uchwały 

przeczytał p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – komisja nie wydała opinii. 

W dyskusji glos zabrali: p. Małgorzata Turek, p. Bogdan Smok. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 19 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 2  

 

 Rada podjęła uchwałę nr XIX/177/2020 
w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VI Bronowice na rok 2020 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały (druk nr 190) przygotowany przez Grupę Radnych w sprawie projektu mpzp 

obszaru "Mydlniki". Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferował  

p. Tomasz Fabiańczyk. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

 



• Wniosek Grupy Radnych (p. Tomasz Fabiańczyk, p. Marcin Kotek,  

p. Adam Goch) o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały o treści: 

Dodaje się następującą treść dodając punkty 7-9: 

7. Utrzymać wielkość i sposób przeznaczenia terenów zielonych proponowanych w 

projekcie. 

8. Na wschodniej granicy obszaru MN.22 wytyczyć ciąg pieszo rowerowy KDX od KDD.9 

po KDD.8. 

9. Na wschodniej granicy obszaru ZPi4 wytyczyć ciąg pieszo-rowerowy KDX od KDD.8 

do granicy najbliższej działki budowlanej. 

 

Głos w sprawie poprawki zabrali: p. Tomasz Fabiańczyk, p. Marta Drużkowska. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały w sprawie 

j. w.: 

za – 19 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 2 

Poprawka została przyjęta. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały z uwzględnieniem 

przyjętej poprawki w sprawie j. w.: 

za – 19 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 2 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XIX/178/2020 
w sprawie projektu mpzp obszaru "Mydlniki" 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały (druk nr 173A po autopoprawce) przygotowany przez Zarząd w sprawie 

projektu budowy drogi dojazdowej w rejonie ulic Wizjonerów i Radzikowskiego w Krakowie. 

Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały zreferował p. Wojciech Litwicki. 

W dyskusji glos zabrali: p. Marta Drużkowska, p. Waldemar Antosiewicz, mieszkaniec,  

p. Bogdan Smok. 

 

• Wniosek p. Marty Drużkowskiej o wprowadzenie poprawki do projektu uchwały o treści: 

§ 1 przyjmuje brzmienie: 

Rada Dzielnicy opiniuje negatywnie koncepcję przebiegu drogi zaprojektowanej  

w projekcie pn.: „Budowa drogi dojazdowej w rejonie ulic Wizjonerów  

i Radzikowskiego” z uwagi na to, że: 

1. Proponowany ciąg komunikacyjny o szerokości 12 m przecinając teren przyszłego parku 

w wskazany w koncepcji sposób (wzdłuż całego parku) znacząco zmniejszy jego walory 

użytkowe poprzez wprowadzenie dużego, tranzytowego ruchu samochodowego na teren 

parku przez ul. Wizjonerów. Droga ta miała być zgodnie z MPZP Bronowice Małe – 



Rondo Ofiar Katynia z 2012 r. znacznie krótsza (przeznaczona tylko do obsługi 

działalności usługowej na terenie, na którym następnie w wyniku nacisku społecznego  

w 2014/2015 wywalczono powstanie parku. Tym samym po zmianie koncepcji „usług” na 

„park” ta projektowana droga traci sens i będzie okaleczeniem przyszłego parku 

sztucznie dzielonego i zmniejszy bezpieczeństwo osób z parku korzystających. 

2. Ulica Wizjonerów powinna zachować lokalny charakter i być przeznaczona głównie do 

obsługi osiedla Mieszkaj w Mieście (MwM). Ruch samochodowy powinien być 

wyprowadzony poza teren przyszłego parku i przebiegać na jego obrzeżach. Przyszłe 

inwestycje na terenach po Motelu Krak winny posiadać odrębny układ drogowy. 

3. Park powinien oddzielać strefę mieszkalną (osiedle MwM) od strefy „biznesowej” na 

terenach po dawnym Motelu Krak, co będzie miało pozytywny wpływ zarówno na 

mieszkańców osiedla, jak i przyszłych pracowników/klientów strefy „biznesu”.  

Jest to podejście nowoczesne, typowe dla dużych miast, które rozwijają się w sposób 

zrównoważony. 

4. Projektowana droga narusza integralność działek przeznaczonych przez Prezydenta 

Miasta Krakowa pod park dzieląc go na dwie odrębne części. 

5. Skomunikowanie obszaru, na którym zgodnie z uchwalonym MPZP dopuszczona jest 

wysoka i intensywna zabudowa biurowo-usługowa (działki po Motelu Krak)  

z obszarem, na którym powstaje wielotysięczne osiedle mieszkaniowe spowoduje 

niewydolność istniejącego układu komunikacyjnego, a w szczególności ulicy Wizjonerów  

i Radzikowskiego. 

§ 2 otrzymuje brzmienie: 

Rada Dzielnicy VI Bronowice wnioskuje o: 

1. Rezygnację z koncepcji obsługi drogowej działek gminnych po dawnym Motelu Krak 

(472/6, 472/7, 472/8 obr. K-40) przez wjazd z ulicy Wizjonerów, który przecina park na 

część południową i północną. Dzięki temu zamiast zmniejszenia parku będzie można go 

nawet powiększyć. 

2. Utrzymanie dotychczasowego wjazdu i wyjazdu z ul. Radzikowskiego do obsługi terenu po 

dawnym Motelu Krak. 

3. Zachowanie istniejącego wjazdu i układu drogowego do obsługi Hotelu Piast, lub 

przesunięcie tej drogi w kierunku wschodnim i połączenie jej z nowym, postulowanym 

układem drogowym dla strefy „biznesu” na terenie po Motelu Krak. Wtedy istniejąca 

obecnie droga do Hotelu Piast mogłaby zostać zaadaptowana na potrzeby parku, który 

dzięki temu stanowiłby integralną całość bez dróg dojazdowych wewnątrz. Tak powinno 

być w prawdziwym i bezpiecznym parku. 

4. Rozważenie możliwości skomunikowania tego obszaru z ul. Armii Krajowej 

§ 3  

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia 

Uzasadnienie z prośbą o wydanie opinii zwróciło się biuro, które przygotowało projekt,  

a treść powstała na wniosek zdecydowanej większości osób mieszkających w okolicy. 

 

 

Głos w sprawie poprawki zabrał: p. Bogdan Smok. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały w sprawie 

j. w.: 

za – 19 



przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 2 

Poprawka została przyjęta. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały z uwzględnieniem 

przyjętej poprawki w sprawie j. w.: 

za – 19 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 2 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XIX/179/2020 
w sprawie projektu budowy drogi dojazdowej w rejonie ulic Wizjonerów  

i Radzikowskiego w Krakowie 

 

Ad. 14 

Głos zabrali:  

1. P. Bogdan Smok: 

• Poinformował, że kolejna sesja planowana jest na dzień 27.08.2020 r. o godz. 19.00.  

2. P. Małgorzata Turek: 

• Zapytała co zrobić, aby na osiedlu Rydla zlikwidować drogi wewnętrzne ponieważ na 

takich drogach nie można ustawić parkomatu, a Straż Miejska i Policja nie może 

interweniować w sprawie nieprawidłowego parkowania. Przewodniczący poinformował, 

że jedyne rozwiązanie to wprowadzenie strefy płatnego parkowania. 

3. P. Janusz Sitarski: 

• Poinformował, że przekaże radnym informacje dotyczące propozycji podziału środków  

w ramach Budżetu Obywatelskiego. 

4. P. Bogdan Smok (mieszkanka): 

• Podziękował mieszkańcom za przybycie na sesję i radnym za udział w pracach nad 

projektami uchwał.  

 

Prowadzący p. Bogdan Smok zamknął obrady XIX sesji Rady Dzielnicy VI Miasta Krakowa.  

 

 

                  Przewodniczący Rady 

Dzielnicy VI Bronowice 

 

                                                                                           Bogdan Smok  

 

 

 

 

 

Protokół sporządził: 
Jacek Łaz 


